
Jak chcemy zmienić podwórko przy Górnickiego?

Notatka z konsultacji

Jaki był kontekst konsultacji?

Celem konsultacji była prezentacja koncepcji zagospodarowania podwórza

między ulicami: Górnickiego, Benedyktyńską, Sępa-Szarzyńskiego i Sienkiewicza

we Wrocławiu (teren oznaczony geodezyjnie jako działka nr 12/18 i 16/2, AM-28,

obręb plac Grunwaldzki). Była to kontynuacja procesu realizowanego jesienią 2021

r. Po zakończeniu niniejszych konsultacji spółka Wrocławskie Mieszkania przystąpi

do realizacji inwestycji.

Informacje o konsultacjach

Sposób zbierania opinii: Opinie mieszkańców zbierano podczas spotkania

konsultacyjnego; była również możliwość przesłaniach opinii mailem, ale nikt z tej

formy nie skorzystał.

Termin spotkania konsultacyjnego: 10 marca 2022 r. (czwartek), godz. 17:00–18:00

Liczba uczestników spotkania: 8

Inicjator: Wrocławskie Mieszkania Sp. z o. o.

Wsparcie: Konrad Majewski (Wrocławskie Mieszkania Sp. z o. o.), Wojciech

Draczyński (firma projektowa DE-WU-PRO)

Moderator/ka: Tadeusz Mincer, Fundacja na Rzecz Studiów Europejskich
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Dodatkowe informacje

W ramach działań informacyjnych m.in. utworzono osobną podstronę o

konsultacjach w serwisie internetowym Wrocław Rozmawia, w okolicy podwórka

rozwieszono 20 plakatów oraz przesłano mailowo zaproszenie do Rady Osiedla

Plac Grunwaldzki i do Centrum Aktywności Lokalnej Plac Grunwaldzki OD NOWA.

Bardzo dziękujemy wszystkim mieszkankom i mieszkańcom

za udział w konsultacjach. Wasz głos jest ważny!

Zestawienie opinii zebranych podczas spotkania

Lp. Opinie i pytania
Odpowiedź

spółki Wrocławskie Mieszkania

1 Ile drzew będzie wyciętych i
dlaczego?

Planuje się wycięcie 13 drzew.
Zostaną wycięte z uwagi na stan
sanitarny oraz zaburzoną statykę.

2 Gdzie będą nasadzenia
kompensacyjne?

Na terenie opracowania

3 Czy tereny zielone stworzone
samodzielnie przez mieszkańców
będą zachowane?

Tak, w większości przypadków;
szczegółowe rozwiązania są zawarte
w projekcie.

4 Czy da się ograniczyć wjazd
samochodów na podwórko, np.
montując szlaban?

Takie rozwiązanie nie jest brane pod
uwagę. Podwórka gminne są
ogólnodostępne. Zamknięcie
wjazdu byłoby możliwe tylko wtedy,
jeżeli teren zostałby dzierżawiony
przez wszystkie wspólnoty
budynków znajdujących się wokół
podwórka.

5 Ile zaplanowano miejsc
parkingowych?

Wg projektu na podwórku mają
powstać 84 miejsca parkingowe.

6 Jak zieleń zostanie zabezpieczona
przed rozjeżdżaniem?

Wzdłuż krawężników zostanie
nasadzona zieleń izolacyjna w
postaci krzewów, chroniąca tereny
zielone.

7 Wniosek o stworzenie zadaszonego
parkingu dla rowerów

Opinia nieuwzględniona
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Zamontowane będą stojaki
rowerowe bez zadaszenia.

8 W jaki sposób będzie organizowany
ruch samochodów na podwórku?
Strefa ruchu czy strefa
zamieszkania?

Na podwórku zostanie
zorganizowana strefa ruchu.

9 Wniosek o to, by boisko zostało
wyremontowane tak, by można było
uprawiać na nim różne dyscypliny
sportowe (a nie tylko siatkówkę).
Boisko jest bowiem centralnym i
najważniejszym elementem
podwórka. Np. możliwość gry w
koszykówkę.

Opinia uwzględniona

Boisko będzie przygotowane pod
różne dyscypliny sportowe, takie jak:
koszykówka oraz piłka nożna.

10 Wniosek o zaprojektowanie
odwodnienia z wykorzystaniem
małej retencji – bez tworzenia
dużych zbiorników retencyjnych.

Opinia częściowo uwzględniona

Opinia MPWiK zakłada
zagospodarowanie jak największej
ilości wód deszczowych na terenie
podwórka.

11 Czy zostaną zaprojektowane ławki i
w jakiej liczbie?

Tak, będzie 12 ławek.

Spotkanie zostało przeprowadzone w ramach zadania publicznego „Wsparcie
procesów konsultacji społecznych na terenie gminy Wrocław w latach 2020–2022”

realizowanego przez Fundację na Rzecz Studiów Europejskich
i współfinansowanego ze środków Gminy Wrocław.

Wrocław | 5.05.2022
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